



NOTICE OF AMENDMENT AVIS DE MODIFICATION

RNMHA CONSTITUTION / CONSTITUTION DE L'AHMRN

MOVED BY / PROPOSÉE PAR :	SECONDED BY / APPUYÉE PAR :
René Haché	Roger Hickey
SECTION NO. / N° D'ARTICLE :	PAGE NO. / N° DE PAGE :
18.4	13
CURRENT WORDING / LIBELLÉ ACTUEL :	
English a) The Finance Committee shall be chaired by the Financial Director. b) The Finance Committee shall also consist of the Association Treasurer and the 3 Directors that have financial links (finances, fundraiser and tournaments).	
Français a) Le Comité de finance est présidé par le Trésorier de l'Association. b) Le Comité de finance est composé du Trésorier de l'Association et des 3 directeurs ayant un lien financier (finance, levées de fonds et tournoi)	
PROPOSED WORDING / LIBELLÉ PROPOSÉ :	
English a) The Finance Committee shall be chaired by the Financial Committee Director. If the position of Financial Director is vacant the committee will be chaired by the Treasurer. b) The Finance Committee shall also consist of the Association's Treasurer and the other board positions that have financial links: VP of Operations, Fundraising Director and Tournaments Director.	
Français a) Le Comité de finance est présidé par le directeur du comité de finances. Si le poste de directeur du comité de finances est vacant le comité sera présidé par le trésorier. b) Le Comité de finance est composé du trésorier et les autres membres du conseil qui ont des enjeux financiers: vice Président des opérations, directeur des tournois, directeur des levés de fonds.	
RATIONALE FOR CHANGE / RAISONS DU CHANGEMENT :	
Match the French/English wording, add VP of Operations as a member of Financial Committee and clarify the language.	

Council Conseil	Withdrawn Retirée	Tabled Déposée	Carried Adoptée	Carried As Amended Adoptée (avec changements)	Defeated Défaite
RNMHA Board of Directors / Conseil d'administration de l'AHMRN					

REC'D BY / REÇU PAR :

DATE :

Amendment #17/Avid de Modification #17